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Abstract (en)
The device has a starter drive assembly for starting a combustion engine through a toothed crown wheel. An electrical motor rotatably drives the
drive assembly. The motor has a stator (3) comprising an inductor winding (5) formed by a set of coils, where one of the coils presents low electrical
resistance and another coil presents high electrical resistance. A set of contactors (55) of the motor controls power supply of a portion of shunt coils
(51, 52) before controlling the power supply of all coils of the inductor winding. An independent claim is also included for a method for starting a
combustion engine of a motor vehicle.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de démarrage pour moteur à combustion, notamment de véhicule automobile, comportant : - un lanceur agencé
pour démarrer le moteur à combustion, notamment par l'intermédiaire d'une couronne, - un moteur électrique agencé pour entraîner en rotation le
lanceur, le moteur électrique comprenant : i. un inducteur (3) comportant un bobinage (5) formé par une pluralité de bobines, l'une au moins des
bobines (50) présentant une résistance électrique faible et au moins une autre bobine présentant une résistance électrique forte, ii. un ensemble de
contacteurs (55) agencé pour commander l'alimentation électrique d'une partie seulement des bobines (51 ; 52) avant de commander l'alimentation
électrique de toutes les bobines du bobinage d'inducteur.
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